
PARGAS STAD 

VÄLMÅENDEKOMMITTÈN  3.4.2023 kl. 15.00-17.00 

Plats:  Styrhytten, Stadshuset  

Närvarande:  Laaksonen Jeanette, ordförande 
Bergman Eeva, viceordförande 
Karlsson Svante 
Sihvonen Fredrika 
Granqvist Conny 
Fredriksson Conny 
Engström Sverker 
Wallin Mika 
Sahlgren Aki 
Luoma Mikaela 
Henriksson Carita 
Leppäkari Maria, Livskraftschef 
Hotanen Pia, sekreterare  

  

§ 1 Öppnande av mötet 

 Ordförande öppnade mötet kl. 17.00. 

§ 2 Presentation av medlemmarna 

 Samtliga ordinariemedlemmar var på plats och presenterade sig. 

§ 3 Introduktion till Välmåendekommitténs arbete 

Stadsstyrelsen beslöt den 13.2.2023 att t.o.m. 30.9.2023 utse en 
Välmåendekommitté. Ordförande Jeanette Laaksonen berättade om bakgrunden till 
Välmåendekommittén. Utöver det diskuterades hur kommitténs arbete ska läggas 
upp. Bland annat beslöt kommittén att hålla möten följande datum; 2.5, 13.6, 22.8 
och 5.9 klockan 15.30-17.30. Medlemmarna får mötesarvode och km-ersättning vid 
deltagande. 

Välmåendekommittén motsvarar en arbetsgrupp och har således inte beslutanderätt.  

Trots oklarheter beträffande uppdraget ansåg kommittén att gruppens arbete är 
viktigt. Syftet med kommittén är att främja stadens mål och verksamhet inom ramen 
för hälsa och välmående. Tills vidare upplevs uppdraget otydligt samt hur eventuella 
ärenden sedan går vidare i organisationen. Frågorna utreds till nästa möte. 

§ 4 Nya organisationen 

Livskraftschef Maria Leppäkari informerade om stadens nya organisation och om 
kommande förändringar, bland annat att AN-tjänster (Arbets- och näringsbyrå) blir på 
kommunens ansvar från och med 2024.  



Många frågor diskuterades, som bland annat vad är välfärd, har kommittén någon 
uppgift, var syns motion och rörelse, brobyggare till tredje sektorn, hur ska vi jobba i 
framtiden, skall kommitténs PM vidare till Livskraftsutskottet, hur ska vi samarbeta 
med VARHA? 

§ 5 Välfärdsplanen 

Projektkoordinator Pia Hotanen berättade om lägesbilden för den Omfattande 
Välfärdsplanen. 

Deltagarna hade många förslag på hur man kunde stöda och utveckla verksamheten 
inom ramen för välfärdsplanen. Bland annat: Pajbacka område borde utvecklas- 
kunde man samarbeta med Nordkalk? Kunde en workshop ordnas för 
påverkansorganen och välmåendekommittén? Utveckla Lillholmen området – 
samarbete med Skröbböl Gåbbana? Hur kunde staden stöda olika storleks föreningar i 
det viktiga arbete de gör? Kulturvälbefinnande borde lyftas fram tydligare? Kunde 
föreningar eller lokala krafter få olika bidrag för att sköta tex. kulturverksamhet eller 
skötsel av tex sportplan?  Kunde Pargas kopiera konceptet för återvinningscentralen i 
Dalsbruk? Det skulle borde finnas område där äldre kunde motionera, t.ex. seniorgym, 
trygga gångbanor också för dem som använder rollatorer, gemensamt utrymme för 
föreningar t.ex. Ankarhuset? 

Under nästa möte kunde man fokusera på något särskilt tema, t.ex. ensamhet och 
otrygghet som i Välfärdsplanen lyfts fram som en utmaning i Pargas. 

§ 6 Följande möte 

 Följande möte är den 2.5.2023 kl. 15.30. 

 

 

 _________________________ _________________________ 
 Jeanette Laaksonen, ordförande Pia Hotanen, sekreterare 

 

 

 

 


